

國立中興大學微生物暨公共衛生學研究所課程委員會組織章程

102年9月6日所務會議通過

114年2月19日所務會議修正通過(第2條)

- 第一條 本委員會組織章程依據本校課程委員會組織章程訂定之。
- 第二條 本會以所長為當然委員兼召集人，由本所專任助理教授以上教師互選委員三至五人及學生代表一人組成。
- 第三條 本會委員任期為一年，連選得連任。如委員出缺由次高票者遞補之。
- 第四條 本委員會每學年至少召開會議一次，審議本所課程相關事宜，必要時召集人得邀請有關教師列席。
- 第五條 本組織章程經所務會議通過後實施，修訂時亦同。

NATIONAL CHUNG HSING UNIVERSITY
GRADUATE INSTITUTE OF MICROBIOLOGY AND PUBLIC HEALTH
Curriculum Committee Organizational Charter

Amended by the Institute Affairs Meeting on February 19, 2025 (Article 2)

- Article 1 This Organizational Charter of the Committee is established in accordance with the “NCHU Curriculum Committee Organizational Charter.”
- Article 2 The Committee is chaired by the Director as an ex-officio member and convener. It consists of 3 to 5 elected members who are full-time assistant professors or higher in the Institute, along with one student representative.
- Article 3 Committee members serve a one-year term and may be re-elected. If a member's position becomes vacant, the candidate with the next highest number of votes will fill the vacancy.
- Article 4 The Committee shall convene at least once per academic year to review curriculum-related matters. If necessary, the convener may invite relevant faculty members to attend the meeting.
- Article 5 This Charter shall be implemented upon passage by the Institute Affairs Meeting. Any amendments shall follow the same procedure.